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Prvi trebanjski mesečni tiskani medij

V tej številki med drugim preberite:
■ Se z novim letom podražijo komunalne storitve?

■ Rupert Gole uvrstil Slovenijo na zemljevid Evrope

■ Celo popoldne se ni dalo priklicati ZD Trebnje

■ Trebanjski vrtec že premajhen, starši iščejo prostore 

Oškodovanim v požaru Levji dvori 11.000 evrov

Kompletna nega 
za vašega psa

Obvezna predhodna naročila na:

040122 004
Pasii saton Ajša, Tomšičeva ul. 4, Trebnje 
Splet: www.pasjisalonaisa.com *

Trebnje
S 908 TR
CAJTNG
/2014
050(497.4)

uizsoifli,

"'S

E

COBISS e

tT

_ T • / . 1 _ 1 1 I I . . jM

^nTlHlIl N LH

H H M m H 1
Z VAMI ZE OD LETA 1998. VSAK MESEC!



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 29,40€ + DDV

MIZARSTVO & TAPETNIŠTVO

CNC RAZREZ IN ROBUENJE
(izrišemo 3D, razrežemo in robimo)

VETEKS
INDUSTRIJSKA PRODAJALNA 
HIŠNEGA TEKSTILA

Gubčeva cesta 7A, (pod Optiko Cirman), Trebnje 
Tel.: 05 99 52 175
Delovni čas: pon. - pet. 9h - 17h, sob. 8h - 12h

PESTRA IN ZANIMIVA PONUDBA 
POSLOVNIH IN PROM

- kristal STEKLARNA ROGAŠKA
- vzmetnice MEBLO JOGI
- prešite odeje ODEJA
- vzglavniki ODEJA
- posteljnina SVILANIT 
-brisače SVILANIT
- spodnje perilo KOMET
- pižame KOMET
- zavese po meri,...

Zavarovalniško zastopanje
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“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 

ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA
v 111 •ce v preteklem letu niste 
imeli škode napredujete 
za TRESI bonusa

- »d* dog*
bonusa v štirih letih

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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VEČ NOVIC NAJDETE NA CAJTNG.COM

Je res zmagalo manjše zlo?
V nedeljo, 19. oktobra 2014, je potekal drugi krog župan

skih volitev. V občinah Mirna, Šentrupert in Mokronog-Trebel- 
no so volivci izvolili stare župane že v prvem krogu, v Trebnjem 
pa je županu Alojziju Kastelicu to uspelo v drugem, kljub temu, 
da je po prvem krogu največ glasov dobila protikandidatka 
Špela Smuk.

Trebanjec, ki že dve desetletji ne živi več v naši občini, se pa 
občasno vrne v naše kraje, je na socialnem omrežju zapisal, 
da se je, ko je par dni pred volitvami obiskal Trebnje, pozani
mal, za koga bodo volili volivci. »Izbrati moramo manjše zlo, to 
pa je sedanji župan«, so mu dejali nekdanji sovaščani.

Ljudje so torej očitno izbirali med manjšim in večjim zlom, 
med za goljufijo in korupcijo pravnomočno obsojenim Alojzi
jem Kastelicem in nikoli pravnomočno obsojeno, niti obtože
no Špelo Smuk. Zakaj je potem Kastelic manjše zlo? Odgovor 
vam povemo mi: Zato, ker je, skupaj s kompanjoni, poskrbel 
za nagnusne laži o protikandidatki. In uspelo mu je!

Kaj je sploh lahko večje zlo od pravnomočne obsodbe?

Pa se vprašajmo - kaj je večje zlo od pravnomočno obsoje
ne uradne osebe? Težko bi kaj našli, kajne? In kaj je tako sla
bega,,da je ona večje zlo, storila protikandidatka? Na to vpra
šanje nihče ne pozna odgovora. Tudi Kastelic ne, še manj pa 
njegovi ljudje, ki so ljudem ravno tako (na Kastelčevo prošnjo 
ali pa zahtevo) tvezili laži o Smukovi.

Špela Smuk seveda ima pomanjkljivosti, tudi pogreši ... 
toda ona je zgolj tista, ki je vedno in ves čas opozarjala na ne
pravilnosti, tista, ki je ves čas sodelovala pri napredku občine 
z nasveti in konstruktivnimi kritikami, a očitno na koncu (p) 
ostala grešni kozel. Ker se je borila za skupno dobro!

Ona je tista, ki je želela po sistemu dela župana Šentru
perta Ruperta Goleta, ki jo ravno tako 1007« podpira, svojim 
občanom ponuditi blaginjo in evropski razvoj. Ona je tista, 
ki je hotela občini (in nam občanom) vsako leto (!!!) na račun 
ogrevanja privarčevati 2,4 mio evrov, pa pri tem ne oškodovati 
nikogar, še celo zaslužili bi lastniki gozdov. Ona je tista, ki je 
hotela narediti mladinski center, že drugo leto bi bila otvoritev. 
Hotela je celo obnoviti dom v Pavičinih, kamor bi lahko naši 
otroci hodili na morje. Hotela je narediti učno pot ob Temenici, 
katero bi si hodili ogledaovat učenci iz cele Slovenije. Hotela je 
narediti veliko več cest, kot jih je bilo narejeno v minulih štirih 
letih, Hotela je končno narediti tudi pločnike po vaseh. Želela 
je popeljati internet v vsako trebanjsko vas. Hotela je ustano
viti oddelek za evropske zadeve, ki bi Trebnjemu prinesel več 
nepovratnih sredstev, kot jih je občina dobila v vseh minulih 
letih. Hotela je urediti poslovno cono, kjer bi oddajali poceni 
zemljišča za investitorje in tako poskrbeti za vsaj 600 novih 
delovnih mest. Hotela je pripraviti projekt za razvoj podeželja, 
s katerim bi črpali sredstva iz evropskega kmetijskega sklada, 
česar tudi do sedaj ni bilo. Pa to je le del tistega, kar je želela 
narediti. Toda ne, ona je ZLO! Ne more biti županja ženska, še 
manj pa blondinka. Prokleta Štajerka!

Kdo koga laže???

Pa se še enkrat vprašajmo, zakaj so volivci sploh prišli do 
takega razmišljanja? Kastelic in Kastelčevi ljudje (njim ne gre 
zameriti, morda so tudi oni zavedeni), ki so tu odigrali zelo

pomembno vlogo, so volivce, vsak na svojem rejonu, ves 
čas kampanje pridno »poučevali«, da je ona zlo. Na vsakem 
koncu podeželja je bil nekdo, ki je o Smukovi širil laži, Kako 
da hoče ukiniti krajevne skupnosti, kako da bo Občina posta
la bankomat Smukov, kako da bo .... Da o takoimenovanem 
Smukovem klanu, pa prašiči iz Štajerske in ostalih »sočnih« in 
neprimernih izrazih (in lažeh) sploh ne govorimo.

Pomembno vlogo pri vsem tem so odigrali tudi mediji, pre
ko katerih je župan nagovarjal svoje volivce. Res dobro govori, 
to mu je treba priznati, človek bi pomislil, da ima Trebnje naj
boljšega župana na svetu. In po vsem tem nakladanju je pov
sem normalno, da ga ljudje volijo. Ko pa želi protikandidatka 
predstaviti resnico oz. drugo plat zgodbe, dobi s strani istega 
medija odgovor - »da nima toliko denarja, da bi njej namenili 
svoj medijski prostor«. Kako torej ljudem povedati resnico?

In kdo koga napada?

Kastelic in Kastelčevi ljudje torej lahko trosijo laži, njim se 
verjame in njim je vse to dovoljeno. Ko pa je v Svetu24 izšel 
intervju z Jožetom Povšičem (predvidevam, da na lastno že
ljo), ki je jasno in glasno spregovoril o Kastelčevih goljufijah, je 
med volivci zavrelo, da Smuki spet napadajo Kastelica!

Zanimivo, da v celi volilni kampanji ni bilo s strani Smukov 
ali DROT-a niti enega napada na župana, pa so bili še vedno 
najgrši. Obratno žal ne bi mogli trditi.

Še pomnite otvoritve vaškega središča v Selcah in brutal
nega napada župana na protikandidatko? Se spomnite leta
kov v nabiralnikih, ki dobesedno črnijo protikandidatko? Kdo 
je torej koga napadal v volilni kampanji? Da ne govorimo o 
še številnih lažeh in napadih prek radijskih valov. A eni lahko 
vse, drugi ne smejo niti besedice. Ni kaj, dobra manipulacija z 
volivci. In zaradi tega si Alojzij Kastelic definitivno zasluži še 
en mandat. Ne zato, ker bo naredil evropsko Trebnje, temveč 
zato, ker zna manipulirati z ljudmi, ker zna tako dobro zavajati. 
V osmih letih seje tudi tega res dobro naučil. In naj ga ima.

A volilni rezultat je potrebno vseeno spoštovati!

Seveda na tem mestu ne želimo zagovarjati Špele Smuk, 
čeprav tako izgleda. Glede na to, koliko ljudi, tudi z magistr
skimi in doktorskimi nazivi jo podpira, smo prepričani, da ne 
potrebuje naše advokature. Vse to so zgolj - dejstva!

Mnogi ste nam očitali, da ne znamo pohvaliti Kastelčevih 
dobrih del. Naj tu enkrat za vedno zapišemo: Kastelic je nare
dil veliko. A vse to, kar je naredil on, bi lahko naredil skoraj vsak 
od vas. Vedite namreč, da imate na razpolago ogromne količi
ne denarja, pa še kredite (in državni in evropski denar, česar pa 
se pri nas ne znamo posluževati). Naredil je torej veliko, edino, 
kar mu očitamo (ob pravnomočni obsodbi) je to, da bi lahko 
naredil še veliko, veliko več. Pa marsikaj - zelo pomembno - 
tudi racionalneje in skoraj vse dosti hitreje.

Ampak, glavno je, da smo se izognili največjemu zlu, Špeli 
Smuk. Nekdo je v nekem nam neznanem mediju oddal ko
mentar »Kdor pozna Kastelica, ga zagotovo ne bo volil. Kdor 
pozna Špelo, pa jo zagotovo bo!« Zgolj v razmislek...

A volilni rezultat je potrebno spoštovati, zato dovolj o voli
tvah. Samo še - uspešno delo, g. župan in... srečno, Trebnje!
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Se z novim letom res podra
žijo komunalne storitve?

Tudi pri nas imamo psom 
prijazne lokale

Na Facebook-u smo zasledili zapis občana, ki meni, da se bodo z novim 
letom 2015 podražile cene komunalnih storitev. Zapisal je, da se bodo 
podražile položnice že za enočlanska gospodinjstva in sicer na račun 
odvoza odpadkov, pri vseh uporabnikih storitev pa bi se naj cene polo
žnic dvignile zato, ker bomo morali začeti plačevali rento KS Račje selo 
in KS Trebnje zaradi bližine deponije Globoko.

Seveda smo navedbe preverili pri direktorju JP Ko- | 
munala Trebnje Stanku Tomšiču, ki je glede tega dejal:

»V letošnjem letu smo s 1. julijem v vseh občinah, 
kjer izvajamo svoje storitve, uveljavili nov način obraču
na storitev ravnanja s komunalnimi odpadki. V kalkula- 
cijo cene so bili zajeti vsi predvideni stroški, ki nastanejo 
pri ravnanju s komunalnimi odpadki, vključno s finanč

nim jamstvom in odškodninami prebivalcem iz okolice odlagališča. Glede 
na to, da v letu 2015 ni predvidenih 
večjih dodatnih oz. novih stroškov, 
tudi ne gre pričakovati podražitve 
cen storitev ravnanja s komunalnimi 
odpadki. Ob tem je potrebno vedeti, 
da so veljavne cene storitev ravna
nja s komunalnimi odpadki v vseh 
občinah, kjer izvajamo storitve, vsaj 
za 20 odstotkov nižje, kot so bile že
sprejete cene na občinskem svetu občine Trebnje leta 2010, vendar se za
radi »zamrznitve« cen niso uveljavile.«

Cene komunalnih storitev z novim letom torej ne bodo šle gor, čeprav 
bi (glede na sprejete cene na 05 občine Trebnje leta 2010) lahko šle. Hvala 
g. Tomšiču za prijazen odgovor in uspešno vodenje Komunale še naprej.
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Se tudi sami znajdete v zadregi, ko izbirate lokal, v katerega bi lahko 
vstopili skupaj s svojim štirinožcem? Spletni portal »Pes, moj prijatelj« 
je sestavil seznam lokalov, kjer so kužki dobrodošli. In ta se, kot doda
jajo, iz dneva v dan daljša.

»Večina nas verjetno ne ve, da ni predpisa v 
državi, ki bi prepovedoval pasjo prisotnost v go
stinskih objektih in nočitvenih zmogljivostih. Če 
je na vratih nalepka s prečrtanim psom, je ta za
gotovo tam zato, ker je taka volja lastnika in to je seveda treba upošteva
ti«, pišejo med drugim na omenjenem spletnem portalu, dodajajo pa tudi, 
da se v lokalih (predvsem pa v restavracijah in kavarnah, ki dovolijo vstop 
kosmatinca v notranjost lokala) seveda pričakuje, da pes ne bo motil ali 
kakorkoli nadlegoval ostalih gostov in da bo ubogal skrbnika, le-ta pa mora 
tudi pospraviti za svojim psom, v kolikor ta opravi malo ali veliko potrebo.
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Preverili smo, če se na seznamu psom prijaznih lokalov nahaja tudi ka
teri z območja, katerega pokriva naš medij in našli tri. Kužati so (na povod
cu, seveda) dobrodošli Pri dedu Germovšku in na terasi Hotela Opara v 
Trebnjem ter v Bistroju Lavš v Zagorici pri Velikem Gabru.

Tako, sedaj veste, 
dragi skrbniki oz. ljubi
telji psov, kam s svojim 
štirinožcem na kavo. Ne 
pozabite pa, da morate 
biti tam še bolj pozorni 
na njegovo obnašanje. 
Pa veliko užitkov...

(JK)

Kompletna nega 
za vašega psa

paranalnih žlez, nega ušes,...

Obvezna predhodna naročila na:

040122004
Pasji salon Ajša. Tomšičeva ul. 4, Trebnje^ 
Splet: www.paSjisalonaisa.com

Blaž, Mirjam in Zala Strmole s skupino 
Ingenium Ensemble zmagali na enem 
najprestižnejših zborovskih tekmovanj

V španskem mestu Tolosa je konec oktobra in v začetku novembra potekalo mednarodno zboro
vsko tekmovanje, ki zaradi udeležbe visokokakovostnih zasedb in ugledno strokovno žirijo velja 
za eno najprestižnejših zborovskih tekmovanj na svetu.

|' malih skupin v Leipzigu (Nemčija) osvojili drugo 
nagrado, nagrado občinstva in nagrado zasedbe 
Amarcord, avgusta 2014 pa so na tekmovanju 
Polifonico v Arezzu (Italija) osvojili prvi nagradi v 
kategorijah malih skupin in renesančne glasbe, 
Novembra 2014 so, kot pišemo, na mednaro
dnem tekmovanju v Tolosi (Španija) zmagali 
tako v sakralni, kot tudi posvetni kategoriji in 
osvojili nagrado občinstva. Letos so izdali tudi 

prvi glasbeni album Ingenium.
Tekmovanja se je udeležila tudi šestčlanska 

slovenska vokalna zasedba Ingenium Ensem
ble, ki je zmagala tako v kategoriji sakralne, kot 
tudi posvetne glasbe za male skupine, prejela 
pa je tudi nagrado publike. Uspeha odličnih slo
venskih glasbenikov kot lokalni medij sicer ne 
bi obravnavali, a ga z veseljem, saj so kar trije 
izmed šestih članov sestava Trebanjci, brat in 
sestri, Blaž (tenor) ter Zala (sopran) in Mirjam 
Strmole (sopran). Ostali člani zasedbe Ingeni
um Ensemble so Gašper Banovec (tenor), Do
men Anžlovar (tenor) in Jan Kuhar (bas).

Zmaga, kot pravi Blaž Strmole, predstavlja 
največji uspeh slovenskih pevskih sestavov 
na tem tekmovanju doslej, zasedbo pa uvršča 
med mednarodno priznane vrhunske glasbene 
ustvarjalce.

Ingenium Ensemble (notranje ustvarjalni duh, 
lat.) je sicer mešana pevska zasedba, katere za
četki delovanja segajo v jesen 2009. Skupino 
sestavljajo mladi prekaljeni pevci z ambicijo po 
ustvarjanju in poustvarjanju klasičnih in moder
nih stvaritev, predstavljati javnosti novonastala
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ttiT 1p Mama Blaža, Mirjam in Zale je znana 
■ | trebanjska zdravnica Darinka Strmole, v

pevske vode pa je slavčke očitno popeljal 
oče Tone, ki je prepeval v številnih pevskih 

zasedbah, med drugim je svoj čas tudi vodil 
Trebanjski oktet in oktet Lipa Trebnje.

dela ter rasti v sami kvaliteti izvedbe in inter
pretacije. Sodelovali so na kar nekaj festivalih, 
denimo na Hrvaškem, pa v Švici, Avstriji, Italiji in 
Franciji, zabeležili pa so tudi številne lepe uspe
he. Aprila 2013 so zmagali v obeh prijavljenih 
kategorijah na mednarodnem tekmovanju v 
Bad Ischlu (Avstrija) in postali absolutni zmago
valci tekmovanja. Maja 2014 so na tekmovanju

Skupina Ingeium Ensemble se 
je Trebanjcem (v malenkost spre
menjeni zasedbi), s koncertom v 
prostorih CIK-a, predstavila okto
bra 2012, prispevek TV Vaš kanal 
o omenjenem dogodku pa najde
te na našem portalu Cajtng,com.

Glasbeni kritik Heraldo de 
Aragon je po tekmovanju v Tolo
si med drugim dejal: "Impresio- 
nantni zaključek pevskih dnevov 
je pripravil Ingenium. Če še kdo 
po tem, ko jih je poslušal, reče, 
da perfektno ne obstaja, potem 
ne vem, kaj je lahko še boljše od 

tega. Po domače rečeno, to ni bilo odlično, to je 
bilo precej preko tega ... Vsi superlativi in pre
sežki so odveč. Mnenja vseh poslušalcev so bila 
po koncertu ista. Zanimive slovenske, srbske, 
baročne in druge partiture so bile izvedene več 
kot odlično..."

Še kaj dodati, kot samo - čestitamo! (GS)

[El Avto Slak

NEKATERI TALENTI 
SOVAKCIJI.

—'i-

TREBNJE
07 3 481 481 Avto Slak

Prestopi pravi prag- obišči Avto Slak!

NOVO MESTO 
07 39 32 999 www.avtoslak.si
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Volkswagen up! 
in Polo.
S svojimi talenti sta navdušila že mnoge. Zdaj navdušujeta še v akcijski ponudbi.
Samo do 31.12. 2014 sta modela Voiksvvagen up! in Polo na voljo po izjemni ceni, 
z dodanimi zimskimi pnevmatikami in kasko zavarovanjem za 1 EUR na mesec.

Emisije C02:116-82 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,1-3,1 l/iookm.
Emisijska stopnja: Euro 6. Emisija NO^: 0,0426-0,008 g/km. Emisije trdnih 
delcev: o g/km. Število delcev: 1,39-0. Ogljikov dioksid (C02) je najpomembnejši 
toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onasneževal zunanjega 
zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. 
Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, 
delcev Pm10 in PM2 5 ter dušikovih oksidov. Slika je simbolna. Dos Auto.

IZJEMNI PRIHRANKI 
PORSCHE KASKO ZA i EUR/MESEC* 

GRATIS ZIMSKE PNEVMATIKE

CELA DRUŽINA UGODNOSTI!
Povprečna poraba goriva 5,9 - 3,8 I/100 km, povprečne emisije C02137 - 99 g/km. Emisijska stopnja: Euro 5 in Euro 6. Emisije Nox: 0,1622 - 0,0166 g/km. Emisije trdih 
delcev: o g/km. Število delcev: 1,34x10" - 0,09x10". Ogljikov dioksid (C02)je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal 
zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, 
delcev PM10 in PM2 5 ter dušikovih oksidov. *Prihranek je z DDV in je odvisen od modela na zalogi. **Vtem primeru financiranje preko skupine Porsche Finance Group 
Slovenija pod pogoji1 akcije SEBON. Več o akciji in njeni vejavnosti na www.porscheleasing.si
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BALINARJI: »Kandidati za župana niso v 
svojem programu nič pomislili, da tudi 
starejši potrebujemo nekaj, kar nas bi 
združevalo, razvedrilo in sproščalo...«

blja kdorkoli in vsak dan, se srečujejo, poklepe
tajo in se starejši tudi prijetno razgibajo.

Ali v Trebnjem - pa še mesto smo - res to ni 
mogoče? Pa je! Vse se da narediti! Poiskati pri
meren prostor, malo svojega prispevka z delom 
... in kljub težavam bi se za kaj takega sredstva 
morala najti. Kandidati za župana niso v svojem

Tudi mi, vztrajni balinarji, bi radi povedali ne
kaj o sebi.

Ekipa deluje v okviru DL) Trebnje že več let. 
Vadimo pri predsedniku društva Dušanu Jarcu v 
Pesku, ki je v lastni režiji pripravil balinišče. Re
dno se dobivamo dvakrat tedensko, tudi poletje

in dopusti nas niso ustavili. Nekateri vztrajamo 
že več let, drugi odhajajo in prihajajo.

Letos smo se udeležili tekmovanja 39. ŠIV 
PZDU Dolenjske in Bele Krajine, ki je bilo v Ko
čevju 22. maja in osvojili 4. mesto ter turnirja v 
balinanju na Poljanah v avgustu, kjer je bilo do
seženo 2. mesto. Z rezultati smo, glede na raz
mere, v katerih vadimo, zadovoljni,

Vztrajamo kljub temu, da nimamo najboljših 
pogojev in si želimo nekaj več. Zato smo se tudi 
oglasili. Gostujemo vsepovsod, kamor nas po
vabijo, nas pa je dobesedno sram, da ne more
mo v Trebnje povabiti nikogar. Kam? Še manjši 
kraji (npr. Poljane) imajo lepo primeren prostor, 
kjer se rekreirajo in trenirajo. In to lahko upora-

»Gostujemo vsepovsod, kamor 
nas povabijo, nas pa je dobesedno 
sram, da ne moremo v Trebnje pova
biti nikogar. Še manjši kraji imajo lepo 

L primeren prostor, kjer se rekreirajo in 
trenirajo.«

programu nič pomislili, da tudi starejši potrebu
jemo nekaj, kar nas bi združevalo, razvedrilo in 
sproščalo.

Prosimo in zahtevamo, da se tudi za takšne 
namene najde nek prostor in da se tudi v tej 
smeri kaj naredi.

Alojz Rajer

Tudi Mirnčan Tone Kotar rešil sudokuje 
s 1. tekmovanja v hitrostnem reševanju

V prejšnji številki smo objavili krajšo reportažo s 1. tekmovanja v hitrostnem reševanju sudoku- 
jev, ki je v sklopu Festivala marmelade potekala v Deželi kozolcev v Šentrupertu.

Objavili smo tudi vse tri sudokuje, katere so 
morali rešiti tekmovalci, zapisali pa tudi, da je 
zmagovalka za rešitev vseh treh potrebovala 
več kot 30 minut.

Na naš zapis seje odzval Mirnčan Tone Ko
tar, ki seje lotil reševanja omenjenih treh sudo- 
kujev in dosegel zelo dober rezultat.

»Z veseljem sem se lotil sudokujev s tekmo
vanja v Deželi kozolcev. 40 minut sem potrebo
val za vse 3, niso bili prav lahki«, je zapisal Tone, 
nato pa dodal, da jih je v Cajtngu težje reševati, 
ker da so premajhni kvadratki, kar gaje verjetno 
stalo kakšne dodatne minute.

11 Res je, na tekmovanju so bili kvadratki 2x ve
čji. Sicer pa, še dodaja Kotar, je velik ljubitelj teh 
številk!

Sudokuji so bili v prejšnji številki objavljeni 
ravno s tem namenom, da bralci sami poskusi
te, kako dobri oz. hitri ste v reševanju sudokujev. 
V kolikor želite poskusiti, lahko tri sudokuje, s 
katerimi so se morali spoprijeti naši tekmovalci, 
kadarkoli poiščete na naši spletni strani www. 
cajtng.com.

Glede na to, da je zahtevnost sudokujev, 
predvsem enega, izpostavil tudi Tone, verjame
mo, da seje rokrat računalnik »poigral« z vsemi, 
a ukazi so bili pri vseh treh isti - sudoku naj bo 
simetričen in zelo lahek, Bomo pa pri nasle
dnjem tekmovanju bolj pozorni tudi pri tem, saj 
ima lahko očitno tudi računalnik - slab dan.

Pišite nam (info(5)cajtng.com), in v kolikor 
bo zanimanje, bomo organizirali tekmovanje v 
reševanju sudokujev že prej, sicer pa spet na
slednje leto ob festivalu marmelade v Deželi 
kozolcev v Šentrupertu.

Za konec objavljamo pohvalo g. Kotarja, ki je 
zapisal: »Nadaljujte s svojim simpatičnim de- 
lom!« Hvala, g. Tone, bomo! (G5) ■

SUDOKU (zelo lahka, simetrična)
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Ponosni lastniki certifikata kakovosti

[DSuCLC)
Halo beton d.o.o., Podjetniška ulica 9, TREBNJE 
www.halobeton.si - halobeton@gmail.com

ZAG

BETONARNA TREBNJE

031644300
Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi 
kupci, svetovanje za vas najprimernejše sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!
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PRAVNI NASVETI

Reklamacija 
sobnih vrat

Vprašanje: Pred časom sem u eni od trgovin 
naročil notranja vrata, in sicer v svetlo sivi bar
vi. Prodajalcu sem ob naročilu dal vse potrebne 
podatke o dimenziji in barvi vrat (barva je bila 
določena v šifri). Pred kratkim mi je prodajalec 
notranja vrata dostavil. Ko sem vrata razpaki- 
ral, sem ugotovil, da mi je prodajalec dostavil 
temno siva vrata, čeprav sem naročil svetlo 
siva vrata. Ko sem želel vrata reklamirati, mi 
je prodajalec rekel, da proizvajalec svetlo sivih 
vrat ne proizvaja več in da se je zato zaradi viš
je sile spremenilo moje naročilo tako, da so mi 
dobavili temno siva vrata. Ali lahko prodajalec 
res samovoljno spremeni moje naročilo? Ka
kšne so moje pravice?

Pravno pojasnilo: Vaše pravice ureja veljavni 
Obligacijski zakonik in veljavni Zakon o varstvu 
potrošnikov. Prodajalec vam je dolžan izročiti 
točno tisto blago, ki ste ga naročili oziroma kot 
je bilo dogovorjeno ob sklepanju kupoprodajne 
pogodbe. Prodajalec vam mora torej izročiti bla
go v skladu s pogodbo in odgovarja za za stvar
ne napake svoje izpolnitve. Zakonodaja določa, 
daje napaka stvarna, če stvar nima lastnosti in 
odlik, ki so bile izrecno ali molče dogovorjene. V 
vašem primeru je bilo od sklepanju kupoprodajne 
pogodbe dogovorjeno, da vam bo prodajalec do
bavil notranja vrata svetlo sive barve. Dobavil pa

11 vam je notranja vrata temno sive barve. Navede
no pomeni, da notranja vrata, ki vam jih je doba
vil prodajalec, nimajo lastnosti in odlik, ki so bile 
izrecno dogovorjene, kar pa posledično pomeni, 
da gre za stvarno napako, za katero prodajalec 
odgovarja,

Kot potrošnik lahko svoje pravice iz naslova 
stvarne napake uveljavljate, če o napaki obvesti
te prodajalca v roku dveh mesecev od dneva, ko 
ste napako odkrili. V obvestilu o napaki morate 
natančno opisati napako in prodajalcu nato omo
gočiti, da notranja vrata pregleda, da se prepriča 
o obstoju stvarne napake. O napaki sicer lahko 
prodajalca obvestite osebno v prodajalčevi pro- 

| dajalni (v tem primeru vam mora dati prodajalec 
potrdilo o zabeležki stvarne napake). Bolj pripo- 

j ročljivo je, da prodajalca o stvarni napaki obve- 
I stite pisno in obvestilo o stvarni napaki pošljete 
! priporočeno s povratnico na naslov prodajalca.

Kot potrošnik imate po tistem, ko ste proda
jalca obvestili o stvarni napaki, pravico od proda
jalca zahtevati:

■ odpravo napake na blagu ali
■ vračilo dela plačanega zneska v sorazmerju 

z napako ali
• zamenjavo blaga z napako z novim brezhib

nim blagom ali
■ vračilo celotnega plačanega zneska (in vaš 

odstop od pogodbe).

Med zgoraj navedenimi sankcijami izbirate 
sami. To pomeni, da vas prodajalec nikakor ne 
more prisiliti v to, katero sankcijo boste izbrali za

Pravno svetuje: Maja Gliha

sanacijo stvarne napake. V vašem primeru npr. 
odprava napake na blagu ne pride v poštev, saj 
prodajalec notranjih vrat najverjetneje ne more 
enostavno prebarvati v svetlo sivo barvo. Lahko 
pa izbirate med preostalimi tremi možnostmi. 
Lahko npr. zahtevate znižanje kupnine (in pri tem 
za nižjo ceno obdržite temno siva vrata). Lahko 
zahtevate, da vam prodajalec dobavi svetlo siva 
vrata, vi pa mu vrnete temno siva vrata, ki vam 
jih je dostavil. Nenazadnje pa lahko zahtevate 
vračilo celotne plačane kupnine in prodajalcu vr
nete temno siva vrata ter na tak način odstopite 
od pogodbe. Kot potrošnik seveda izberete tisto 
sankcijo, ki vam je v vašem primeru bolj koristna 
in smiselna.

V vsakem primeru imate pravico od prodajalca 
zahtevati tudi povračilo škode, ki vam je nasta
la zaradi uveljavljanja stvarne napake. V vašem 
primeru imate tako npr. pravico zahtevati po
vračilo potnih stroškov, ki bi vam nastali, če bi 
sami odpeljali notranja vrata nazaj k prodajalcu 
v trgovino.

Za dodatna pojasnila ali odgovore na druga 
pravna vprašanja se lahko obrnete na našo prav
no pisarno. ■

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA
Cesta na gradeč 4, Mirna 
telit: 07/3434 800

Spoštovani svojci umrlih!
Človek v svojem življenju ne sme biti nikoli sam. Še posebno ne ob 
tako težki preizkušnji, kolje smrt bližnjega. Ker se zavedamo pomena 
zadnjega slovesa, vam želimo, glede na dolgoletne izkušnje, ponuditi 
profesionalno uslugo. Na voljo smo vam, ne glede na dan ali uro.

031/611 538 in 041/514 233
POGRF"BNA SLUŽBA NOVAK, Sašo in Mateja Novak s.p., Stara cesta 12, Straža
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Gradiščani še naprej zelo aktivni, 
tokrat so v svojem raju 
postavili lesen kip v čast Sv. Jožefu

O Gradiščanih je bilo v zadnjih mesecih zapisanih kar nekaj vrstic, a so si le-ti s svojim delom - v 
svoje in javno dobro - vse to nedvomno tudi zaslužili.

Julija letos so denimo v Gradišču organizirali 
veliko prireditev, 14. srečanje Gradišč Slovenije, 
ki je bila vzorno organizirana in odlično obiska
na, pred tem dogodkom pa so se seveda zvrstile 
številne delovne akcije, da so svoj raj na Zemlji 
lahko predstavili v kar najlepši možni luči. Gradi
ščani so prestavili tudi svoj hram, pa drevo zgo
dovine in nenazadnje še table, ki vse mimoidoče 
spremljajo po poti teh čudovitih vinskih goric. 
V celoti so obnovili ter prepleskali - znotraj in 
zunaj - cerkev Sv. Jožefa, le-ta pa je dobila tudi 
nova vrata. Za nameček je Društvo vinogradni
kov Trebnje v Gradišču postavilo tudi brajdo s 
potomko najstarejše vinske trte z mariborskega

Lenta, ob koncu avgusta pa so Gradiščani dobili 
še klopotec.

V zahvalo za vse dobro so Gradiščani v nede
ljo, 26. 10. 2014, v vasici postavili še mogočen 
leseni kip v čast Sv. Jožefu, ki stoji v neposredni 
bližini kapelice, v cerkvici na Gradišču pa je sveto 
mašo daroval gospod župnik Miloš Košir, ki je

zersk^^
I Trebanjski frizer Jane* Ratajec je 
I tudi letos nastopil na največji frizerski 
I prireditvi v Sloveniji, ki je potekala 19. 10.r-Ul I l\UI J X— V V- I I I UUI I II

ob tej priložnosti kip Sv. Jožefa tudi blagoslovil. 
Kip je lesen in postavljen na kamnito podlago, 
mojstrovino, v katero je bilo vloženo veliko truda 
in znanja, pa sta izdelala lane* Šepec iz Vrho
vega pri Šentlovrencu in Mitja Cencel iz Veli
kega Gabra, ki pa sedaj ravno tako živi, dela in 
ustvarja na Vrhovem.

"Vsem, ki so sodelovali pri tem in vseh osta
lih projektih, se lepo zahvaljujemo. Lahko trdi
mo, da delo ljudi združuje, saj brez složnosti in 
nesebične pripravljenosti pomagati in delati pri 
katerem koli projektu Gradišče ne bi bilo takšno, 
kot je, Gradišče je vas, kije zagotovo ena lepših, 
če ne celo najlepše urejena vas v občini Trebnje", 
je za Cajtng svoje občutke strnila Jelka Šalehar, 
ena izmed aktivnejših Gradiščank. (JK)

© oblikovanje celostnih grafičnih podob © izdelava in vodenje spletnih strani 
© grafična priprava vseh vrst tiskovin © upravljanje družbenih omrežij

onehundred £3 info@onehundred.si (g) 040 838 945
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0
Šentrupert uvrstil Slovenijo 

* na zemljevid Evrope
Občina Šentrupert je kot prva slovenska občina prejela znak 100% 
samozadostna skupnost iz OVE in tako Slovenijo uvrstila na evropski 
zemljevid skupnosti, ki nameravajo svojo energetsko porabo v celoti 
pokriti iz lastnih obnovljivih virov.

V torek, 11. novembra 2014, je 
v nemškem Kasslu v okviru med
narodnega kongresa 100% ener
getsko samozadostne skupnosti
potekala tudi prva evropska po
delitev znaka 1007= samozadostne 
skupnosti iz obnovljivih virov ener
gije. Občina Šentrupert je kot prva 
slovenska občina prejela certifikat, 
ki dokazuje, da je s premišljenim 
delom in jasno zastavljeno stra
tegijo mogoče doseči energetsko 
tranzicijo k 1007= OVE. Slednje je 
tehnično in finančno izvedljivo ter 
prinaša koristi tudi lokalnemu pre
bivalstvu.

Občina Šentrupert je vse od 
ustanovitve leta 2007 aktivno 
vlagala v energetsko oskrbo ob
čine. Do sedaj so uspešno izvedli 
številne aktivnosti kot so izboljša
nje kakovosti ogrevanja v šolskih 
objektih, izgradnja prvega v celoti 
lesenega energetsko varčnega

vrtca v Sloveniji, zagon kotlovnice 
v zaporskem kompleksu na Dobu, 
kjer se po novem ogrevajo s kra
jevnim obnovljivim virom energije 
- z lesnimi sekanci, in zagon ko
generacije - sočasne proizvodnje 
električne energije in toplote v po
strojenju na lesne sekance. V tem 
kompleksu načrtujejo tudi gradnjo 
steklenjaka za proizvodnjo 3.000 
ton paradižnikov letno. Velik korak 
naprej, tudi v slovenskem prosto
ru, pa predstavlja tudi izgradnja 
lesno-predelovalnega centra Šen
trupert. (GM, www.se-f.si) •

KOVINARSTVO

PAVC ///\

r~
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16, Trebnje 

07/30 44 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si

Po naročilu vam izdelamo:
- INOX ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice
- podest
- protivlomne inox rešetke

NOVO: 
ALU

OGRAJE

Itar Pave zavari,

Fearless Fighters borci 
debitirali na veliki 
prireditvi Noč gladiatorjev

Konec oktobra je na Ptuju potekala prireditev Noč gladiatorjev 7, kjer 
so se borci preizkusili v borbah tajskega boksa in v borbah po pravilih 
K-1. Na prireditvi so prvič nastopili tudi borci kluba borilnih veščin 
Fearless Fighters, katerega vodi eden izmed naših najboljših in sedaj 
že izkušenejših borcev, Alen Štritof.

Barve kluba so zastopali trije 
borci in ena borka. Prva je nasto
pila Veronika Grabnar, ki je po 
vrhunskem dvoboju na žalost iz
gubila po sodniški odločitvi. Sledil 
je nastop Davida Zaplatarja, ka
teremu je pot do zmage prepre
čila stara poškodba kolena, tako 
da je moral dvoboj v drugi rundi 
zaključiti. Sledil je komaj 17-letni 
Klemen Pekolj, ki je pokazal izje
mno predstavo in - tako kot ostali 
- tudi on v svoji prvi borbi gledalce 
večkrat dvignil na noge. Slavje mu 
je ušlo za las, saj je izgubil s tesno 
sodniško odločitvijo 2:1. Kot zadnji 
iz našega kluba je nastopil Matevž 
Pekolj, ki je suvereno slavil že v 1. 
rundi, s tehničnim nokavtom po 
drugem štetju sodnika, ki je pre
cenil, da je bolje, da nasprotnik ne 
nadaljuje z borbo.

Sledil je še nastop našega Gre
gorja Keka, ki sicer pod vodstvom 
Rožleta Jazbinška trenira in tek
muje za TBK Brežice, kjer skupaj z 
Alenom Štritofom gradita kariero 
po prenehanju delovanja trebanj
skega kluba No Fear. Gregor je 
imel na žalost veliko nesrečo, saj 
je že v prvi izmenjavi prišlo do ne
srečnega udarca, zaradi katerega 
je moral zaključiti dvoboj, ki se je 
končal v bolnišnici. Rentgen je po
kazal, da na srečo hujših poškodb 
ni, tako da se bo lahko Gregor že 
kmalu, še močnejši in z izkušnjo 
več, vrnil v ring.

Trener kluba Alen Štritof je bil 
z debijem svojih fantom, kljub ne 
najboljšim rezultatom, izredno za
dovoljen. Več na www.cajtng.com.

(BZ)

natura M Matejka Šoberl s.p.
Stari trg 7,8230 Mokronog 
Svetovanje in prodaja: Matejka Šoberl 
Gsm: 041 642 155, info@naturam.si 
O: Natura M Martin Pucelj s.p.

15. novembra smo 
nrinrli trpnvinn ki hn nrl

15. novembra smo v Mokronogu 
odprli trgovino, ki bo odprta vsak delovnik 

od 8. do 12. ure in od 14. do 18. ure, 
ob sobotah pa od 8. do 13. ure.

EKOloška rastlinska olja 
B prehranski dodatki 
B naravna kozmetika, mila 
B sveži lokalni mlečni izdelki 
B EKO čaji in začimbe 
B darilni program EKO 
B ekstra deviško odprto oljčno 

olje Rodica iz Slovenske Istre

Naše izdelke dobite v naši trgovini v Mokronogu, lahko pa tudi vsako 
soboto na tržnici v Šmarjeških Toplicah, vsako 2. in 4. soboto v 
mesecu na tržnici v Grosupljem, 1. soboto v mesecu na sejmu v 
Sevnici in 3. soboto v mesecu na domačem sejmu v Mokronogu.
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Na Wemblev-u 
tudi naši fantje 
in dekleta

Nogometna reprezentanca Slovenije je 
v soboto, 15.11. 2014, na londonskem 
Wembley-u odigrala kvalifikacijsko tekmo za 
nastop na EP, ki bo leta 2016,...

... tekmo pa so si v živo ogledali tudi številni 
Slovenci (okoli 1.500). Med njimi so bili tudi fan
tje in dekleta iz naših krajev...

Trebanjski vrtec že premajhen, 
starši »odpirajo« nov oddelek

Ko smo leta 2011 pisali, da Občina Trebnje gradi premajhen vrtec, in da bo le-ta že čez nekaj let 
premajhen, si večina bralcev verjetno ni predstavljala, da je to možno. A tudi tu se je izkazalo, da 
smo imeli prav.

V septembrski številki smo pisali o zasede
nosti vrtcev v Trebnjem, Mirni, Šentrupertu in 
Mokronogu, navedli pa smo tudi, da je v tre
banjskem vrtce Mavrica »pred vrati« ostalo 32 
otrok. Teh otrok zaradi neizpolnjevanja pogojev 
(bili so premladi) vrtec takrat še ni rabil vzeti v 
oskrbo, sedaj, po nekaj mesecih, pa se tudi ti

sti otroci bližajo
Spomnimo, ko seje 
gradil vrtec v Trebnjem, 
je država ponujala sub
vencijo (40%) za izgradnjo 
8-oddelčnih vrtcev.
V Trebnjem smo raje 
zgradili 14-oddelčnega, 
namesto da bi izkoristili 
subvencijo in za manj

zadostni starosti. 
A trebanjski vrtec 
nima več prostih 
kapacitet, kljub 
temu, da občine 
po Zakonu morajo 
zagotoviti varstvo 
vsem otrokom.

denarja izgradili več. 
Recimo dva, morda pa 
celo tri 8-oddelčne.

Vodstvo vrtca je 
staršem predlaga
lo, naj sami posku
sijo najti prostor, 

kjer bi se naj čuvali njihovi otroci, kader, ki bi jih 
varoval, pa naj ne bi bil problem. Tako so se starši 
za pomoč obrnili tudi na naš medij, saj se želijo 
združiti, nato pa na Občino Trebnje oddati vlogo 
za odprtje nove skupine vrtičkarjev. Kje bo le-ta

oddelek »nastanjen«, zaenkrat torej še ni znano, 
dejstvo pa je, da to ne bi smela biti skrb staršev.

»Starši otrok, ki v letošnjem letu niso bili 
sprejeti v vrtec Trebnje, in so bili uvrščeni na 
čakalni seznam, naprošamo ostale starše, 
ki prav tako čakajo na sprejem svojih otrok v 
vrtec, da se nam javijo na mali: blazka.andol- 
sek@yahoo.com ali katarina.grm@gmail.com. 
Potrebujemo namreč dovolj otrok (še 11), da 
se odpre nova skupina. Na medij se obračamo, 
ker nam vrtec zaradi varstva podatkov ne sme 
dajati informacij glede čakalnega seznama«, 
je zapisala Katarina Grmovšek, mamica enega 
izmed otrok, ki niso dobili varstva, sedaj pa ga že 
potrebujejo. Torej, starši, združite se! (JK) •
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Izjemno ugodne cene izolacij!
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BRAMAC
♦ Gerard do 21% popusta
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BREZPLAČNA DOSTAVA!

m
Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
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^ BRALEC: »Celo popoldne se ni dalo pri- 
£1 klicati Zdravstveni dom Trebnje!«

VAŠA POŠTA.

»Pozdravljeni, na vaš medij se obračam, ker 
ste v preteklosti že večkrat dokazali, da se zna
te potruditi ter navadnemu občanu pojasniti še 
tako zakomplicirano zadevo. Sedaj sem se tudi 
jaz odločil, da vas kontaktiram v povezavi z ne
zadovoljstvom do dosegljivosti ZD Trebnje.

linij. Ob kompletnem izpadu interneta ni možna 
niti preusmeritev na druge tel. številke, ker se ta 
izvaja preko internetnega portala (v vseh ostalih 
primerih izvedemo preusmeritev).

Namreč, dne 5. 11. 2014 
mi je bilo rečeno, da pokličem 
popoldne za zdravniški izvid. 
Klical sem od 13h, vendar šte
vilka ni bila dosegljiva vse do 
18.30.

Dne 5.11. je imel večji del Trebnjega težave z 
dostopom do interneta, saj je bil pretrgan glavni 
internetni vod med Ljubljano in Trebnjem. Na

stala je torej »višja

Zanima me, kako je to mo
goče, da javni zavod ne more 
biti dosegljiv (o.p. težave z 
operaterjem), kdo je odgovo
ren za to, da je šel ZD Treb
nje v takšno investicijo, da so ob nedelovanju 
omrežnega operaterja zaposleni nedosegljivi 
tudi na stacionarni telefon? Ostale institucije 
(sam delam v eni izmed podobnih organizacij, 
kot je ZD Trebnje) imajo to zadevo urejeno tako, 
da telefonska linija kljub izpadu interneta deluje 
normalno. Ali to pomeni, da bodo ljudje morali 
preko 112 klicati za splošne zadeve, si namreč 
to res želimo?

Prosim za odgovor ter tudi čimprejšnjo od
pravo te za paciente neprijazne sistemske ure
ditve..« (podatki so uredništvi znanil

ODGOVOR DIREKTORICE ZD TREBNJE:

Zdravstveni dom Trebnje se trudi v svoje delo 
uvajati sodobno tehnologijo ob upoštevanju po
slovne racionalnosti. Lani smo prešli na IP tele
fonijo ponudnika Amis (kot ostalih cca 50 javnih 
zdravstvenih zavodov).

IP telefonija ima veliko dodano vrednost tako 
za paciente, kot za nas, Ima pa eno veliko po
manjkljivost in sicer odvisnost od internetnih

sila«, ki ni bila po
vezana z nami, niti z 
našim operaterjem.

ZD Trebnje nikoli 
ni popolnoma »od
rezan« od telefon
skih linij. Za nujne 
primere smo vedno 
dosegljivi na številki 
112 (najeta linija).

»ZD Trebnje nikoli ni popolnoma 
»odrezan« od telefonskih linij. Za 

nujne primere smo vedno dosegljivi na 
številki 112, na razpolago pa imamo 
tudi mobitel. Pacient ni bil oškodovan, 

je bil pa opravičeno slabe volje.«

Jure Jeraj rokometno kariero 
121 nadaljuje v Turčiji
U torek, 4. novembra 2014, je Jureta Jeraja, odličnega rokometnega vratarja iz Trebnjega, 
presenetilo vabilo turškega rokometnega kluba Hantas (Mersin Hantas Sportif Sk).

Po nekaj prespanih nočeh, je Jure, ki z 31- 
timi leti prihaja v najboljša vratarska leta, str
nil svoje vtise, a - verjetno tudi zaradi nekaj 
slabih izkušenj iz preteklih let - ostaja trdno 
na realnih tleh. Za turško 
izkušnjo seveda upa, da bo " ” “ .^fi> 
pozitivna.

polnoma upravičil zaupanje novih delodajal
cev. Klub se po 6. krogih še vedno nahaja na 
zadnjem mestu, ambicije pa so seveda - beg 
z dva lestvice.

Jeraj je za svoj novi klub 
že odigral prvo tekmo in 
kljub temu, da ni bil v po
gonu že leto in pol, nanizal 

kar 18 obramb ter po-

tm

Naš legionar je sicer doma, 
v Trebnjem, že pripravljal teren 
za odprtje svojega s.p.-ja, ki bi 
se ukvarjal z bioterapijo, bioe- 
lektrogravijo, vvelness sveto
vanjem itd, s čimer se Jure sicer 
ukvarja. Več si lahko preberete 
na www.cajtng.com! (BZ) •

Na razpolago ima tudi mobitel povezave (mo
bitel števila sprejemne ambulante je objavljena 
na naši spletni strani, tj 030 269 442. Veliko 
ambulant ima svoje mobilne številke, ki jih pa
cienti dobijo direktno pri njih.

Razumem nezadovoljstvo pacienta. Zagota
vljam pa, da če bili izvidi kritični do te mere, da bi 
bil življenjsko ogrožen, bi mi kontaktirali njega in

ustrezno ukrepali. Ker ni šlo za nujno zadevo, ni 
primerno, da bi se zlorablja številka 112. Pacient 
ni bil oškodovan, je bil pa opravičeno slabe volje. 
V današnjem času brez sodobne tehnologije ne 
gre, z njo je pa včasih težko.

Vera Rozman, direktorica ZD Trebnje

OPTIKA

HI
DVA PARA 

STEKEL
ZA CENO ENEGA!*

OKULISTIČNI PREGLEDI
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO
‘ Akcija velja od 1. 9. do 31. 12. 2014.

Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 
različnih stekel, so zastonj cenejša.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:
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Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Pa začnimo korakati ... 
tudi varno čez cesto?

Ipjk Drevesa v centru Trebnjega 
pripravljena na zimo

ODPRTO PISMO ŽUPANU...

Gospod župan, v vaši zahvali za ponovno izvolitev ste podali tudi različne 
obljube in pričakovanja samega od sebe ter od sodelavcev in svetnikov. 
Ponovno pišem z isto prošnjo - zahtevo - vprašanjem ...

V Štefanu stoji večstanovanjski blok, v katerem je 17 stanovanj, torej 17 
družin. Tukaj živi 13 otrok, nekateri so že šoloobvezni, nekateri so že blizu 
vstopa skozi šolska vrata. Avtobusno postajo imamo nižje od bloka - pri 
Gostilni Mišič. Kar je super, saj imajo otroci možnost avtobusnega prevoza 
do šole. Precej manj hvale vredno paje, da kljub precej naseljeni vasi nima
mo prehoda za pešce!

Torej vsakič, ko gremo čez cesto, delamo prekršek, nevarno prečkamo 
cestišče in s tem tvegamo, da nas zbije avto, saj tudi prometnih predpisov 
in omejene hitrosti tako ali tako nihče ne upošteva. Mogoče pa prehod za 
pešce to omili?! Mogoče ja, mogoče ne... Ne bomo pa vedeli, če ne posku
simo...

Že nekajkrat sem se obrnila na Ministrstvo, pa tudi na Vas, vendar sem 
naletela na gluha ušesa, saj odgovora nisem dobila. Ne od njih, ne od vas.

Torej, stojte za svojimi besedami in se tudi vi vprašajte, kaj lahko do
brega naredimo zase, za družino in za skupnost. Pozivam vas, da zavrtite 
kakšno telefonsko številko, primete koga za »kravatlc«, se borite in vztra
jate ter nam dokažete, da zmorete! Naj bo to prvi izziv, ki ga postavljamo 
krajani Štefana.

»Ne samo, da se bomo počutili bolje, in da bomo zaživeli v prijaznejšem 
okolju, temveč bomo kot občina stopili korak naprej.« (A. Kastelic, 31. 10. 
201 A) Pa začnimo korakati.... tudi varno čez cesto?

Meta Rozman, Štefan

Redni bralci Cajtnga se zagotovo spomnite »črne točke«, katero smo 
obravnavali minulo zimo, ko je sneg smreko pri SKB banki toliko ukri
vil, da je le-ta segala skoraj preko celega pločnika.

Letos se to zagotovo ne bo zgodilo. V KS Trebnje so namreč letos poskr
beli, da so dobro oklestili drevesa ob Gubčevi cesti v Trebnjem, katerih veje 
se tako pod težo snega ne bodo lomile ali onemogočale prehoda. Javno 
podjetje Komunala Trebnje, ki je po pogodbi s KS Trebnje prevzela upravlja
nje nad okolico v Trebnjem, je še enkrat več pokazala smisel za sodelovanje 
z lokalnimi podjetji in delo predala podjetju Vrtko Slak, ki je v začetku no
vembra poskrbelo, da bodo drevesa pripravljena na zimo, na pomlad pa da

bodo zacvetela v vsej svoji 
lepoti.

Vrtko Slak je sicer ko
maj dobro leto dni staro 
trebanjsko podjetje, ki je 
zaradi svoje marljivosti in 
ugodno ponudbo dobilo 
že številne posle po naših 
krajih. Ob urejanju oz. vr
tnarskih storitvah v centru 
mesta, pri številnih manj
ših strankah, omenimo de

nimo še, da urejajo tudi nogometno igrišče pri CIK-u v Trebnjem (zasaditev 
trave, košnja in vse, kar sodi zraven), skrbijo pa tudi za nogometni stadion, 
ki nastaja (in bo vsak čas tudi v uporabi) na nekdanjem trebanjskem sme
tišču na Cvibljah.

Že pred skoraj 200 leti je Prešeren dejal: »Le čevlje sodi naj kopitar!«. In 
že takrat je vedel, da ni vsako delo za vsakega... (TK)

Od kod Trebnjemu ime Trebnje?
Ste se kdaj vprašali, zakaj se Trebnje imenuje Trebnje? Po tem smo vas vprašali tudi 
na našem FB profilu CAJTNG TREBNJE, a je bila naloga očitno pretežka.

Nato smo vam ponudili tudi dve možnosti, ki 
bi vam olajšali delo, ki bi lahko bili spodbuda za 
nadaljnje razmišljanje. Ena možnost, da se Treb
nje imenuje tako, je, da je temu tako zato, ker so
nekoč v Trebnjem kaj trebili, druga možnost pa, 
ker se je morda kdaj v preteklosti kdo (kakšen 
vpliven tukajšnji prebivalec) tako, recimo Tre- 
ben, pisal.

Preden nadaljujete z branjem, pomislite, kateri 
od teh dveh možnosti bi vi dali svoj glas. Morda 
pa razmislite celo v tretjo smer. Če imate tudi vi 
svojo teorijo, nam jo lah
ko sporočite. Mi pa vam 
predstavljamo mnenje o 
nastanku imena Trebnje 
naše cenjene sokrajan- 
ke Bariče Smole. Takole 
pravi:

»V različnih zapisih se 
neprestano pojavlja trdi
tev, da je ime Trebnjega 
nastalo iz tega, ker so 
nekdanji prebivalci trebili 
gozd. Ta trditev se vleče iz 
knjige našega spoštovanega, žal pokojnega Fran
ceta Režuna, ki je edini bolj sistematsko povzel in 
izbrskal nekaj dejstev o tem kraju, ali pa morda še 
od kod. Ko paje trditev enkrat zapisana, se pona

vlja in postane resnica. Kasneje, leta 2003, je izšel 
Etimološki slovar slovenskih zemljepisnih imen. V 
njem je dr. Marko Snoj, (ki je ugleden znanstve
nik), zapisal, da je ena od razlag za nastanek tega 
imena tudi ta; torej, da so naši predniki trebili 
gozd (iz glagola trebiti).

Menim, daje to ena izmed možnosti, ki pa se 
mi ne zdi najbolj verjetna. Zakaj? Tudi etimolog, 
dr. Snoj pri razlagi drugih krajevnih imen izhaja iz 
domneve, da so imena krajev večinoma nastala 
po imenih prebivalcev (Krtina npr. ni kraj, kjer krt 

pridno ril, ampak ker 
je tam živel mož s ta
kim imenom). Zakaj pri 
imenu Trebnje ne bi bilo 
tako? Leta 1436 pisni 
vir omenja trebanjski 
grad kot turn zu Trefen 
(lastniki so bili grofje 
Treffen). Njihovi soime
njaki so imeli prej v lasti 
grad enakega imena 
severno od Beljaka. Če 
vemo, daje tudi plem

kinja (H)Ema prišla v te kraje s Koroške, se nam 
taka selitev (v tedanjem Svetem rimskem ce
sarstvu nemške narodnosti) ne zdi nič čudnega. 
Potem se v govoru glas »f« spremeni v »b«, kar 
je glasovna sprememba, ki pogosto nastane pri

Domači 
HalloiA/een

Ste si tudi vi nadeli "masko" za noč čarov
nic? Spoznate našega vrhunskega borca v 
tajskem boksu (in njegovo dekle)? Odgovor 
najdete na strani 21.

prevzemanju tujih besed iz nemščine. Iz govorne 
podobe nastane standardizirana pisna oblika Tre- 
fen/Treben/Trebnje.

Pa tudi: v močvirnih dolinah, kakršna je Te- 
meniška, navadno ne raste gozd. Tudi ne slišimo 
pogosto, da bi tukajšnji prebivalci gozd trebili 
(trebi se navadno solata). Zato bi bilo dobro, da 
bi se trditev z začetka sestavka (ki je zapisana v 
zloženkah, vodičih, predvolilnem propagandnem 
gradivu ...(navajala vsaj pogojno, v bolj pogloblje
nih besedilih pa bolj znanstveno. Ampak v dobi 
»kopiraj - prilepi« najbrž pričakujem preveč.« ■

VSI SVETOVNO znani 
arhitekti, gradbeniki in

•V V. ••
■ ■ --v V*

SiTlORNICE TLAKI KUHINJSKI PULTI KOPALNIŠKI PULTI BUNJA RUSTIKA
Anica Kuselj s.p.

/ocene |
BLACK I— IGHTNING

OBDOBJA VELIKO ČASA 
POSVETILI USTVARJANJU IZ
i/aiwimAnn n am ačm mu
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KDO SMO? Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov. S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicijo smo 
si pridobiti zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regiji. Med drugim smo tudi največje podjetje za predelavo gradbenih odpadkov v 

' Temeniško-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani
- ; kovine. Izdamo vam tudi evidenčni list, katerega potrebujete pri inšpekcijskem nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

NAŠE ZMOGLJIVOSTI: bagri (12 kom - od 1,5t do 40t), kamioni (od 1m3 - 25m3), sejalnice-separacije (5 kom), drobilci (3 kom), prikolice za selitve 
strojev, renting mini strojev (nakladalčki, bagerčki, demperčki),...

PRIDRUŽITE SE ŠTEVILNIM ZADOVOLJNIM PARTNERJEM IN SAMOSTOJNIM KUPCEM!

®i
II DIMENZIJE IN VRSTE KAMNA:

40x40cm / 50x50cm / 60x60cm

„4
Is

D
RhI Poliran Krtačen Štokan

GM KUSELJ 
DRAGA PRI ŠENTRUPERTU 

GSM: 041 755 578
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Ugodna cena sirotke na 
trebanjski tržnici

»Vsako soboto obiščem tržnico in tam zapravim okoli 15€, čeprav vem, 
da bi za iste stvari lahko v trgovskih centrih plačal vsaj pol manj. A mi 
ni žal, saj s tem pomagam tržnici, da preživi«, je dejal Trebanjec.

Tudi od številnih drugih Trebanjcev smo 
slišali, da so cene na tržnici dokaj visoke, 
zato smo bili sami prav prijetno preseneče
ni, ko smo na eni od stojnic kupili sirotko po 
ceni le 0,50€ za liter. Cena se nam je zde
la normalna, sprejemljiva, nismo pa vedeli, 
kolikšna je cena sirotke v trgovskih centrih.
Predvidevali smo, da bo le-ta nižja (glede na 
to, da bi naj bile trgovine cenejše), a prese
nečeni ugotovili, da je sirotka v trgovini draž
ja. (0,89€, nekje verjetno več, drugje manj).

Izkazalo se je torej, da se da tudi na tre
banjski tržnici kupiti dobro in poceni izdelek. Sirotka je sicer zelo zdrava, gre 
pa za stranski izdelek pri predelavi mleka v sir. (TK) ■

P0GREBRE JR 
POKOPffUŠKE 
ST0RJTVE

0KLESER
P.udimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklesen d.o.o.. K Roku 26, Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

Na prehodu za pešce zbil 
mater z otrokom

V Trebnjem je 13.11. 2014 okoli 17.30 ure voznik osebnega avtomobi
la na prehodu za pešce zbil mater s triletnim otrokom.

Mati in otrok sta bila 
lažje poškodovani, oskr
beli so ju zdravstveni 
delavci iz Zdravstvenega 
doma Trebnje. Prisotnosti 
alkohola pri vozniku niso 
ugotovili, so pa mu napi
sali plačilni nalog, ker ni 
omogočil varno prečkanje 
prehoda za pešce. Za kr
šitev je predvidena globa 
300 evrov in 5 kazenskih 
točk.

Ker se kmalu spusti noč, s čimer se bistveno poslabša vidljivost pešcev 
in kolesarjev, še posebej v deževnih večerih, policisti pešcem svetujejo, da 
uporabljajo svetla oblačila, predvsem pa da uporabljajo kresničke, svetlob
ne trakove, baterijske svetilke in podobno, ter tako opominjajo ostale ude
ležence v prometu na svojo prisotnost. (AB)»

Nika Radelj dvakratna dr
žavna prvakinja v kegljanju

Na celjskem Golovcu je v začetku novembra potekalo državno keglja
ško prvenstvo za kadete in kadetinje (U18), na katerem je nastopila 
tudi Trebanjka Nika Radelj.

Nika je zmagala v dveh kategorijah, tako v kombinaciji, kot tudi med 
posameznicami, s tem pa je dosegla enega od največjih uspehov ne le 
trebanjskega kluba, temveč vseh kegljaških klubov v vsej dolenjsko-belo- 
kranjski regiji v vsej zgodovini. V kombinaciji (Cerknica, Izola, Celje) je podrla 
1.680 kegljev in z 39 keglji razlike premagala drugouvrščeno Lauro Pokleka 
(Brest), isto igralko pa je premagala tudi v posamezni konkurenci, a tu le za 
en, a zlata vreden, kegelj (551 oz. 550).

S tem dosežkom je Nika, sicer učenka 4. letnika srednje zdravstvene 
šole v Novem mestu, resno potrkala na vrata državne reprezentance, s ka
tero si želi maja priho
dnje leto nastopiti na 
svetovnem prvenstvu 
v Nemčiji.

V četrtek, 13. 11.
2014, je Niko Radelj 
sprejel župan Alojzij 
Kastelic, ki ji je ob tej 
priložnosti predal sim
bolično darilo ter zaže
lel veliko uspehov še 
naprej, sprejema pa so 
se ob Niki udeležili spremljevalci, trenerka Milena Veber larc, predsednica 
KK Trebnje lelba Ouen m tehnični vodja kluba Niko Goleš. (BZ) •

STROJNI OMETI 
STROJNI TLAKI
hidroizolacije, zvočne in 
toplotne izolacije

n GRADBEMIŠTVO fl.o.

INDUSTRIJSKI TLAKI 
VSE VRSTE FASAD 
VSA GRADRENA DELA 
VODOINŠTALATERSTVO

Ledina 40,8290 Sevnica www.gradbenistvo-omes.

■ ADAPTACIJE



OPTIKA

>Tjer-:

| Vv Smo pri nas pripra- 
lu* vljeni na poplave?
Trebanjec Ivan Koren je posnel fotografijo, ki nazorno 
kaže, kako »lepo« (tudi) pri nas skrbimo za naravo ...

0 »črnih točkah« v Cajtngu pišemo že 15 let, pa se 
še vedno pojavljajo. Ena izmed teh (na sliki) bo, ko bodo 
nalivi večji tudi pri nas, Temenici onemogočila pretok in 
Trebnje bo pod vodo. Seveda ne le zaradi te črne točke, a 
roko na srce - tudi v Trebnjem seje v zadnjih 30-tih letih bore malo naredilo na tem področju.

Bomo spet »zdravili«, namesto da bi preprečili? Mar res mora priti do katastrofe? (BZ) ■

• - ■
' Z,, Skrb domačinov za strugo in 
HF ponor ponikalnice Temenice

G Tudi novoizvoljeni trebanjski svetniki 
so se srečali na konstitutivni seji

V sredo, 12.11. 2014, se je na konstitutivni seji sešel tudi novi občinski svet občine Trebnje. O 
usodi občine Trebnje bodo odločali ...

... gornja vrsta z leve: Rok Saje, Vida Šušterčič, Mirko Gliha, Štefanija Gliha, Milan Dragan, Alojz 
Špec, Janko Zakrajšek, Marija Zupančič, David Klarič; Srednja vrsta: Matija Hočevar, Matija Miklič, Ma
teja Povhe, Brigita Murn, Franci Kepa, Gregor Kaplan, Nino Zajc, Mija Benedičič; Spodnja vrsta: Metod 
Žužek (predsednik OVK Trebnje), Špela Smuk, Janez Pirc (direktor OU Trebnje), Alojzij Kastelic (župan), 
Jože Korbar, Miran Candellari, Mitja Prijatelj (predsednik rom. volilne komisije). Manjka Franci Ostanek.

Za predsednika najpomembnejše komisije (KVIAZ) je bil izvoljen Candellari, član županove liste. (JK)

INTERLES Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p.. Mirna. Om 381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
- iverite vseh vrst
- iverali raznobarvni
- lesoniti
- lesomali
- vezane ploiie 
-furnir
- robni trakovi
- ISB ploife (podni. stene)
- mediapani
- laki - barve Renner

STORITVE:
- oblafenje kombOev in 

prikolic z vezano pkiifo
- izdelava pohiitva po meri
- selitve
- prevozi
- izdelava drobnih 

pohiitvenih elementov
- popravilo starega pohiitva
- razrez materialov
- robgenje
- izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov 
-menjava vrat pri kuhinjah
- menjava roiajev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzi]e ploii: 2500 x 1250.2500 x 61
- Debeline: 12.15.18.22mm <|(

IZDELAVA POHIŠTVA PO NAROČILU
... ^ - kuhinje, sobe. dnevne sobe.

| V / j F predsobe, spalnice, omare, 
koti. mize....

KAKOVOSTNE STORITVE, UGODNE CENE. BREZPLAČNA DOSTAVA

OKULISTIČNI PREGLEDI
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO
• Akcija velja od 1. 9. do 31. 12. 2014.

Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 
različnih stekel, so zastonj cenejša.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon-pet 9:00-19:00
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

Sl_/X<BIV,/XH(H7=5.CZOfV'

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ZE ZA 29,40€ + DDV

Ustanovna seja na Mirni...
V torek, 21. oktobra 2014, se je 9-članski občinski svet 
Občine Mirna sešel na prvi, ustanovni seji v tem mandatu.

0 prihodnosti omenjene občine bodo v prihodnjih štirih letih odločali 
z leve Peter Smole, Jožko Tomšič, Zoran Remic, Bariča Kraljevski, Igor 
Kašič, Dušan Skerbiš (župan), Jure Novak, Irena Dim in Janez Bračko.
Dušan Skerbiš je dobil mandat s 63,93 % glasov. (PK)

ZAKLJUČNA GRADBENA
■ slikopleskarstvo-fasaderstvo
• štukature
• izdelava hnaufa
• svetovanje

JOŽE KRŽIČNIK sjd. 
Vrhpečzi, Mirna Peč
Gsm:o40 730524

B ... v Šentrupertu
Tudi ustanovna seja Občinskega sveta Občine Šentrupert 
je minila brez zapletov in s soglasnim odločanjem. Vseh 

devet novoizvoljenih članov občinskega sveta obljublja konstruktivno 
delo tudi v naslednjih štirih letih.

V občini Šentrupert je od 1965 volilnih upravičencev glasovalo 1026 vo
livcev (52,21 % volilna udeležba). Že tretji mandat občinskega svetnika za
čenjajo Alojz Gregorčič, Jurij Bizjak in najstarejša svetnica Ruža Brcar, kije 
ustanovno sejo tudi vodila. Po mandatu premora se je v občinski svet vrnil
Jože Zaplatar, novi občinski svetniki pa so Božidar Tratar, Janja Grebenc, 
Branka Brcar, Robert Jereb in Matjaž Štrukelj

Za župana je bil izvoljen Rupert Gole (89,17% oddanih veljavnih glasov), 
ki tako začenja svoj tretji mandat kot župan Občine Šentrupert, o priča
kovanjih župana v tem mandatu pa lahko preberete na spletnem portalu 
www.cajtng.com. Za predsednika KVIAZ-aje bil izvoljen Jurij Bizjak.

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike

SERVIS NINO
Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 5, Novo mesto

07/33 75 080, 041236 375
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

POOBLAŠČENI SERVISER:

^ ^ Blomberg
HJ Electrolux anusa AEG Qg =y.=yp° 
Brandt DeDietrlch^ #lo

Haier stark matriX

B
in v Mokronogu

V sredo, 22. oktobra 2014, se je enajst članov občinskega 
sveta Občine Mokronog-Trebelno sešlo na prvi, ustanovni 

seji v novem mandatu tudi v občini Mokronog-Trebelno..

O prihodnosti omenjene občine bodo v prihodnjih štirih letih odločali z 
leve Marjan Starič, Marko Kostrevc, Milica Korošec, Rafael Eržen, Janez 
Bregant, Alojz Kocjan, Anton Maver (župan), Ana Vene, Franc Dragan, 
Elizabeta Žlajpah in Franc Glušič. Manjka Gregor Škoporc.

Servis in prodaja računalnikov 
SlAPtR. ugodne cene prenosnikov...

Uredimo vam hitri kredit!

Srečko (glušičs.p.. 031-499-455 
Rimska cesta 3, Trebnje; 
www.gtech.si, info@gtech.si

G
tcch

PREHRANA PRI MARJANI, 
GOSTIŠČE BARBARA

Pri Marjani d.o.o., Krmelj 51, Krmelj; 
Tel.: 07/81 84 123; Gsm: 031/652 429

POZOR:
Skeniraj QR kodo 
in si takoj
PRISLUŽI 2€

VABLIENI NA...
- nedeljska kosila 
-jedi po naročilu
- pizze
- malice
- chatering...
- torte (po naročilu)
- potice (po naročilu)

NUDIMO PRIMEREN 
PROSTOR ZA 
ZAKLIUČENE DRUŽBE 
DO 130 UUDI



VEC NOVIC NAJDETE NA CAJTNG.COM

7. Cajtngov izlet - Praznična Štajerska
ODHOD: petek, 26.12.20U

Na Štefanovo, Dan po Božiču, na Dan samostojnosti, Vas vabimo na navdihujoče praznično 
popotovanje po manj znanih krajih Štajerske. Obiskali bomo štajersko prestolnico, kjer počiva 
domoljub in prvi general slovenske vojske Rudolf Maister, Zavrh - Maistrov »drugi dom« v Slo
venskih goricah, najstarejše slovensko mesto Ptuj, Marijino romarsko svetišče na Ptujski Gori 
- najlepšo celostno umetnino srednjega veka na Slovenskem, okusno domače kosilo nam bodo 
pripravili v Halozah, čar božične noči bomo podoživeli ob veličastnih Živih jaslicah pod Bočem, 
praznični dan pa zaključili v slovesno razsvetljenem knežjem mestu Celje.

Vožnja z udobnim turističnim avtobusom pro
ti Štajerski, vmes postanek za jutranjo kavico. 
Skozi panoramsko vožnjo bomo začutili utrip 
Maistrovega mesta Maribor in se na praznični 
dan poklonili njegovemu spominu na maribor
skem pokopališču Pobrežje, kjer je njegov zadnji 
dom (1874 - 1934). Tako bomo na simbolni ravni 
povezali dve mesti: Trebnje, kjer se je leta 1834 
rodila Franja Tomšič, mati Rudolfa Maistra in 
Maribor, kjer so 100 let kasneje, leta 1934, poko
pali njenega sina kot prvega generala slovenske 
vojske, vizionarja, pesnika in srčnega domoljuba.

Če ne bi bilo pogumnih, odločnih in daljnose
žnih dejanj generala Maistra in pred njim škofa 
Antona Martina Slomška, danes skoraj zagotovo 
ne bi bilo samostojne Slovenije.

Med vožnjo v 
Slovenske gori
ce, kamor je tako 
rad zahajal in kjer 
je nastala njego
va najbolj znana 
pesem Završki 
fantje, se bomo 

prepustili zgodbi njegove družine in ključnim do
godkom, ki so Rudolfa Maistra, sina dolenjske 
matere in štajerskega očeta, za vedno zapisa
li v narodovo zgodovino. V Zavrhu si bomo pod 
strokovnim vodstvom ogledali spominsko sobo 
generala Rudolfa Maistra Vojanova in bojev za 
severno mejo. Po želji se bomo lahko povzpeli na 
bližnji Maistrov razgledni stolp, ki so ga vaščani 
Zavrha postavili Maistru v spomin, od koder je 
prekrasen razgled na ves SV del Slovenije.

Ljubka pokrajina Slovenskih goric nas bo po
spremila na Ptuj, naše najstarejše mesto, mimo 
katerega je že v daljni zgodovini tekla znameni
ta Jantarska pot. Prepustili se bomo tisočletnim 
zgodbam starega mestnega jedra, ki jih pripove
dujejo edinstveni spomeniki, zgodovinske stavbe,

samostani, vinske kleti, rimske terme idr. Ptuj z 
okolico je znan tudi po častitljivih starih dreve
sih, ki v decembrskih praznovanjih igrajo ključno 

vlogo.

Na obrobju Ha
loz nas bo že od 
daleč pozdravila

ska Gora z bazi- 
lika Marije Zave- 

1 tnice. 600-letno 
romarsko svetišče je priljubljeno tako med tistimi, 
ki iščejo duhovno hrano, kot med tistimi, ki ljubi
jo umetnost, saj velja za biser slovenske gotike v 
arhitekturi, kiparstvu in slikarstvu, kar jo uvršča 
v evropski vrh. Od leta 1937 jo upravljajo Fran
čiškovi bratje minoriti, ki nam bodo v zanimivem 
vodenem ogledu predstavili duhovno in umetno- 
stno-zgodovinsko podobo cerkve in kraja skozi 
stoletja. Nekaj časa bo na voljo tudi za osebno 
molitev oziroma za predajanje zdravilnim energi
jam, saj je notranjost cerkve z okolico en sam vre
lec zdravja za dušo in telo. Nagovorile nas bodo 
tudi jaslice, katerim Frančiškovi redovi posvečajo 
posebno pozornost.

Po tako obilni duhovni hrani se bo prileglo tudi 
nekaj za naše želodčke.
V priznanem domačem 
gostišču nam bodo po
stregli pravo praznično 
kosilo s haloško giba
nico in rujno kapljico 
tamkajšnjega vinoro
dnega okoliša.

Na zemljo bo že lega
la noč, ko se bomo pri
peljali v starodavni kraj
Studenice na severni strani Boča, kjer je bilo ne
koč več samostanov. Božično dobrodošlico nam 
bodo izrekli srčni domačini, ki z neizmerno Ijube-

znijo do rodnega kraja in z navdušujočim medse
bojnim sodelovanjem vsako leto pripravijo nepo
zabne Žive jaslice. Lansko leto jih je v 3 dneh, od 

24.-26.12., kolikor 
trajajo predstave, 
obiskalo 7000 
obiskovalcev. Za
goreli bodo pravi 
pastirski ognji, 
nebo bo ožarila 
svetloba, ves trg z 

vzpetino nad njim se bo spremenil v Betlehem in 
predali se bomo skrivnostim Božične noči. V živih 
jaslicah, kjer bo sodelovalo okoli 150 nastopajo
čih in preko 50 svetopisemskih živali, bomo sle
dili betlehemski zgodbi vse do blagoslovljenega 
trenutka, ko se v bornem hlevčku na betlehemski 
poljani rodi Božje Dete, ki prinaša Mir ljudem na 
zemlji in svetlobo v srca ljudi.

Polni notranje radosti in miru bomo odhajali iz 
tega posebnega kraja. Odpeljali se bomo v knež
je mesto Celje, mesto najbolj znane slovenske 
plemiške rodbine, na katero spominjajo mogočni 
grad nad mestom, najodmevnejša slovenska lju
bezenska zgodba in tri zvezde Celjskih, ki danes 

| dajejo tisočletni zgodovinski pečat slovenskemu 
| državnemu grbu. Za zaključek bogatega dne se

Z NAMI BO, TAKO KOT NA VSEH ^ 
DOSEDANIIH CAJTNGOVIH IZLETIH, ’ 

AVTORICA PROGRAMA IN VAŠA 
L VODNICA NA IZLETU. ENA IN 

EDINSTVENA, MAJA KOS.

bomo prepustili prazničnemu vzdušju v pravljično 
okrašenem mestnem jedru ob Savinji.

VSTOPI V AVTOBUS: 5.45: Dobrnič, 6.00: AP 
Trebnje, 6.10: Mirna, 6.20: Mokronog

CENA: 35€ na osebo

CENA VKLIUČUIE: prevoz z udobnim turistič
nim avtobusom po programu, cestnine, parkirni
ne in ostale pristojbine, jutranji praznični posla
dek, vstopnino za vodeni ogled spominske sobe 
Rudolfa Maistra v Zavrhu, vstopnino za vodeni 
ogled bazilike na Ptujski Gori z multivizijo, pra
znično kosilo s haloško gibanico, zunanje oglede 
po programu in strokovno turistično vodenje, or
ganizacijo in izvedbo izleta, DDV.

PRIIAVE: Turistična agencija Interflash turizem 
Trebnje, 07 348 22 22 do 10.12, 2014 oz. do za- 

, polnitve mest na avtobusu.

BREZ POLOGA. BREZ OBRESTI. BREZ STROŠKOV.
let brezplačnega

■ rednega vzdrževanja
let brezobrestnega

M financiranja EOM-0% 7 let tovarniške 
garancije

+ POSEBNA UGODNOST OB NAKUPU KATEREGA KOLI NOVEGA VOZILA KIA

4x ZIMSKE
PNEVMATIKE

ZA 1 EUR

1W »» jf
a

PA N 42 
J A Ni

TREBNJE

07/34 60 718

KIA,
KIA - Največ avta za vaš denar



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 29,40€ + DDV

Posebna ponudba v T€diju
Obrtniška ulica 14, 8210 Trebnje



Kdo je ustano
vi vitelj Butal?

V prejšnji kolumni sem zapisal, da so zadnje 
lokalne volitve v občini Trebnje (v prvem krogu) 
jasno pokazale in dokazale, da si občani želijo 
sprememb. To delno drži, ne pa povsem! Bil sem 
prepričan, da pri razumnih občanih občine Treb
nje Alojzij Kastelic ne more dobiti dovolj glasov 
za izvolitev na javno župansko funkcijo, ki naj 
bi bila ogledalo občine. Res je, da so občani in 
volivci zasluženo in pošteno izločili večino tistih 
svetnikov in oba prejšnja nesposobna podžu
pana Silvestra Prparja in Nado Pepelnak, kateri 
so v prejšnjem mandatu podpirali pravnomoč
no obsojenega in skorumpiranega Kastelica. 
Toda, predvsem z glasovi Romov iz Hudej (po 
novem iz Vejarja) in peščice naivnih občanov, je 
Kastelic skozi šivankino uho 287 glasov razlike, 
prišel nezasluženo na županski stolček. Toda, 
zakaj bi se zaradi pičle razlike sekiral, postal je 
župan občine Butale, katere ustanovitelj je sam. 
Še pokojni pisatelj in satirik Fran Milčinski bi bil 
zadovoljen, saj so se njegovi Butalci spremenili 
v še bolj smešno realnost.

Pravijo, da imajo občani takšnega župana, 
kakršnega si zaslužijo! To v tej občini drži kot 
pribito! Resje, pravilno, da ste ga izvolili! Želim 
vam, da ga izvolite še v naslednjih dveh man
datih. Kajti, občina Trebnje bo tako počasi in 
vztrajno postala ena od najbolj nepomembnih 
in neprepoznavnih občin na Dolenjskem. Pa tudi 
nihče od sposobnih in poštenih kandidatov ne 
bo v tej občini hotel več kandidirati Nekaj jih je 
zaradi tega butalstva že vrglo puško v koruzo, 
Zakaj pa bi se izpostavljali in mazali svoje dobro 
ime? Seveda, vse to na mlin, veselje in zadovolj
stvo Butalcev.

Nekateri ste se jezili in pridušali, zakaj so ob
čani takoj po drugem krogu volitev prelepili tre
banjske cestne table z imenom Butale. Nekdo je 
celo v nekem komentarju zapisal, da on »že ni 
Butalec, ampak je Trebanjec«. Takoj sem opazil 
kratkovidnost nekaterih in zelo kratek spomin, 
ki je krajši od enega dneva. Butale v občini Treb
nje niso nastale pri teh zadnjih volitvah ampak 
že več let nazaj. O Butalcih in butalski demo
kraciji v Trebnjem so pisno, v svojih uradnih 
dokumentih, pisali predstavniki Komisije za 
preprečevanje korupcije (KPK). O butalski de
mokraciji v Trebnjem so predstavniki KPK na
pisali tudi strokovni članek v strokovni reviji 
Pravna praksa, katero ima naročeno tudi ob
čina Trebnje, pardon, oprostite, občina Butale!

Butale so nastale zaradi norosti in neumno
sti, katere je Kastelic kot župan počenjal na se-

r Zivjo. Imam 32 \ Zdravo. Imam
let, sem politik in , 29 let, sem 

sem iskren. J prostitutka in 
sem nedolžna.

Piše: Jože Povšič

jah občinskega sveta. Tem neumnostim in noro
stim so se smejali po celotni Sloveniji, prenašali 
pa so jih največji slovenski mediji, tako televizija 
kot časopisi. Torej, ustanovitelj Butal v teh na
ših krajih ni nihče drug kot Alojzij Kastelic. Čar 
butalstva je prav v tem, da nikakor ne priznaš,. 
da si Butalec! Zato si ta človek »zasluži« še ne
kaj mandatov županstva, da zadeva ne bi šla v 
pozabo!

Večkrat sem omenil, da bo Kastelic takoj po 
volitvah razbil občinski svet na dva dela, čeprav 
je večina svetnikov in svetnic razumnih in spo
sobnih osebnosti. To bo naredil zaradi tega, ker 
drugače kot v kaosu, ne zna županovati. To bo 
storil tudi zaradi osebnega sovraštva do tistih, 
kateri so mu pomagali v prvem mandatu priti na 
županski stolček, torej DROT. Takoj po zadnjih 
volitvah se je Alojzij Kastelic volivcem pisno 
»zahvalil za podporo« na spletni strani Občine 
Trebnje. Zahvalil se je tudi meni in gospe Sta
ričevi, čeprav, kot je meni znano, mu nisem v 
ničemer pomagal k izvolitvi, povedal in napisal 
sem le dejstva in resnico. Tega pa v Butalah ne 
marajo! Nobenega mojega dejstva in napisane 
resnice Kastelic ni demantiral ali zahteval po
pravek! Kastelic je med drugim tudi takoj napa
del zmagovalce volitev v občinski svet, DROT, s 
temi besedami: »Tisto Drotovci niste naredili 
lepo, če mi ne zmagamo so vsi, ki drugače mi
slijo Butalci.« Ko je Alojzij Kastelic dobil nekaj 
mojih »sočnih« in resničnih pisnih odgovorov, 
je vse skupaj v nekaj minutah zbrisal. Se sreča, 
da sem pravi čas vse skupaj skopiral in arhivi
ral v mojem osebnem arhivu. Napisal sem mu 
tudi o prepovedanem črnem fondu, ki gaje imel 
pred volitvami 2011, Seveda se je takoj podelal 
v hlače in vse skupaj zbrisal, saj v arhivu obsta
jajo neizpodbitni dokazi za to! Toda, v Butalah je 
dovoljen tudi črni fond in druga kazniva dejanja 
na javni funkciji!

Da vam še pojasnim! Nisem član DROT-a, 
toda nisem slep in vidim, kaj delajo in vidim 
tudi, da jih hoče Alojzij Kastelic uničiti. Seveda 
mu to ne uspeva, saj DROT iz leta v leto dobi
va vse več glasov na volitvah, kar pri Kastelicu 
povzroča svojevrstno frustracijo in zavist. Samo 
primer: DROT ima šest občinskih svetnikov, 
Kasteličeva lista pa dva, kar pomeni, da je 
DROT prejel trikrat več glasov na volitvah kot 
njegova lista. Še bolj zanimivo je, da Kasteli
ca volivci sploh niso izvolili niti v občinski svet, 
čeprav je bil kandidat na svoji listi. Kastelic ima 
srečo, da imamo romsko skupnost v občini in 
peščico naivnežev! Torej, butalstvo v tej občini 
se bo nadaljevalo, Kastelic pa bo hodil na radio 
v Novo mesto in tam plačeval oddaje z našim 
javnim denarjem, ter sadil rožice in si lastil vse 
tiste zasluge, za katere bodo zaslužni drugi! Na 
internetu poglejte v KPK Supervizor, tam poišči
te Občino Trebnje in poglejte denarne izdatke, 
pa vam bo vse jasno! Srečno, Butale! ■

OPTIKA

DVA PARA 
STEKEL

L ZA CENO ENEGA!*

OKULISTIČNI PREGLEDI
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO
* Akcija velja od 1. 9. do 31. 12. 2014.

Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 
različnih stekel, so zastonj cenejša.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

<=LyXSrV,/XH<=rS.CZOIV«

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice



Rivalstvo (končno) pozabljeno!
V letošnji sezoni sta nogometna kluba Trebnje in Mirna, selekciji U15, združili moči 
in sedaj s skupno ekipo (gre za najstarejšo selekcijo obeh nogometnih klubou) 

sodelujeta v ligi MNZ Ljubljana. Tako eni, kot tudi drugi so ugotovili, da lahko s skupnimi močmi 
dosežejo več, zato so, kar je tudi edino pravilno, pozabili na sosedsko rivalstvo in združili moči.

Tako Trebanjci, kot tudi Mirnčani so imeli v se
lekciji U15 vsak po okoli 10 nogometašev, kar bi 
pomenilo, da bi oboji za igranje v ligi potrebovali 
pomoč vsaj petih mlajših igralcev, ki pa bi se tež
ko kosali s starejšimi tekmeci. Sedaj, ko pa sta 
kluba združila moči, ima ekipa kar naenkrat 20 
igralcev. Konkurenca med igralci je velika, fantje 
redno trenirajo, se borijo za vstop v ekipo, a je 
med nogometaši prisotna zdrava tekmovalnost.

Seveda ne izostajajo tudi rezultati. Na začet
ku so naši fantje, ki so združeni pod imenom NK 
Mirna Trebnje, kar po vrsti zmagovali, nato pa

doživeli tudi nekaj porazov. Ne moremo reči, 
da neupravičeno, nekateri nasprotniki so pač 
bili boljši. A trenerja ekipe Franci lurečič (sicer 
trener NK Trebnje U15, stoji skrajno desno) in 
Matjaž Mrak (sicer trener NK Mirna Ul5, stoji 
skrajno levo), nekdanja soigralca pri NK Krka, ni
sta vrgla puške v koruzo. Naši fantje letos nasto
pajo v II. ligi, ambicije obeh trenerjev pa so višje.

»Glede na to, da smo ekipi združili takorekoč 
čez noč, je bila najina prva naloga - povezati fan
te obeh ekip v neko skupno nogometno celoto. 
Mislim, da nama je to odlično uspelo, saj med

1 fanti vlada super vzdušje, lahko celo rečem, da 
so med seboj začutili tisto pravo kemijo«, pove 
trener NK Trebnje Franci lurečič.

Nogometaši NK Mirna Trebnje so, kot smo že 
zapisali, začeli odlično, nanizali serijo zmag, proti 
koncu jesenskega dela pa občutili tudi grenko
bo poraza. Ni kaj, liga je zelo močna, nasprotniki 
težki.

»Nobena tekma ni vnaprej dobljena, četudi 
igramo proti na lestvici slabšemu nasprotniku. 
Vsako podcenjevanje se kaznuje in tega se naši 
igralci dobro zavedajo. Mislim, da s Francijem 
fante dobro vodiva, zato naš cilj ostaja nespre
menjen - uvrstitev v 1. ligo in kosanje z najbolj
šimi klubi v Sloveniji, saj bodo naši fantje le tako 
lahko kar najbolje napredovali«, odločno pove 
Matjaž Mrah, trener NK Mirna, oba trenerja pa 
sta najbolj vesela, daje pozabljeno rivalstvo med 
Trebanjci in Mirnčani. Upajmo, da za vedno. (GS)
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Razsvetliti izvoz in uvoz 
na nekdanji hitri cesti H1

VAŠA POSTA...

Pozdravljeni, dnevno se vozim v službo po stari avtocesti in sem razmi
šljala, da bi bilo dobro, če bi bil izhod in vhod na staro avtocesto pri gradu 
vsaj malo osvetljen. Ko se neznanec vozi po tej cesti ponoči ali v megli, z 
lahkoto zgreši izvoz v Trebnje. Danes pa ima že tako vsaka vas javno razsve
tljavo, zato predlagam, da se tudi na tem mestu razmisli o razsvetljavi.

Marija R. (podatki so uredništvu znani)

ODGOVOP UREDNIŠTVA: Gospa Marija, prepričani smo, da bodo tisti, ki 
bi lahko delali na tem, Vašo pošto prebrali. Če bodo kaj ukrepali, ali se o tem 
vsaj pogovorili z odgovornimi (DR5C), pa bomo videli. Hvala za predlog.

HALLOIAIEEN REŠITEV S STRAN112: Hallovveen »maski« sta si na
dela Grega Smole in njegova partnerka Marija Pajk, Tudi za vas neprepoznavno?

Preobrazba
MODEL: Barbara Leben

28 let, Trebnje 
FRIZURA: Janez Ratajec

Na preobrazbo se lahko 
prijavite na 061 333 766. 
Preobrazba je brezplačna!

Frizer Ratajec, Trebnje

GALAKSIJA
restavracija * bovvling •* kavarna slaščičarna * hotel *

Galaksija Trebnje d.o.o., Podjetniška ulica 13, 8210 Trebnje * E: info@galaksijatrebnje.si * S: www.galaksijatrebnje.si 
Restavracija: 07 30 45 934 * Recepcija: 07 30 45 933, fax: 07 30 45 932 * Bowling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po i4h)

SLAŠČlIE HRANA
tortice različnih 
okusov in pravi 
kremni sladoledi 
ter ostale sladke 
dobrote
(iz lastne slaščičarne)

CELE TORTE
pečemo po naročilu!

malice,
nedeljska kosila 
(več vrst kosil),
jedi po naročilu,

V DECEMBRU ORGANIZIRAMO PREDNOVOLETNE ZABAVE ZA iKUPINE IN PODJETJA
Vsak petek in soboto bomo poskrbeli za živo glasbo za ples, kjer se boste lahko ob dobri hrani in pijači zabavali do jutranj^r. REZERVACIJE: 07/30 45933

POGOSTITVE ZA VEČJE IN MANJŠE SKUPINE ... za poroke, maturantske plese, krste, obhajila, birme, rojstnodnevne z^e, družabne in poslovne dogodke,

POTRJENKA
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Večno mladi Čatežani so 
se tudi letos sešli na 
tradicionalnem srečanju

Tudi letos so se "večno mladi Čatežani" zbrali na tradicionalnem sreča
nju, kije letos potekalo 17. oktobra 2014 v Ravnikarjevi zidanici.

"Spet je za nami eno zelo prijetno srečanje, polno novih zgodb, novih 
šal in veselega smeha. Seveda je za dobro voljo in odprto besedo poskrbel 
cviček, ampak naj se ve, da v zmernih količinah" je povedal Zlatko Mrhar 
nato pa dodal, da če ne bi bilo teh tradicionalnih srečanj in obletnic, človek 
sploh ne bi opazil, kako hitro je leto naokrog. Bo povsem držalo ...Dolžnost 
organizacije letošnjega srečanja je bila na lani izvoljenem Marjanu Korelcu, 
ki je poskrbel za zabavno tekmovanje v pikadu, najboljšim trem pa so bili 
podeljeni lepi pokali. Izvolili pa so tudi novega predsednika, Zvoneta Ribiča, 
ki ima tako nalogo, da naslednje leto organizira srečanje.

Podrobnosti srečanja bodo večno mladi Čatežani zadržali zase, za konec 
pa se Zlatko le še zahvali udeležencem. .. “Hvala vsem, ki ste bili prisotni na 
tem srečanju in ste to srečanje naredili dobrosrčno in prijetno. Upam, da se 
naslednje leto zopet vidimo, upam, da še v večjem številu'! (TK)

Za oškodovane v požaru v 
Levjih dvorih zbranih skoraj 
11.000 evrov. Čestitke!

U petek, 31.10. 2014, je v trebanjski telovadnici potekal dobrodelni 
koncert, v katerem so se zbirala sredstva za oškodovane v požaru v 
Levjih dvorih, o katerem smo pisali v minuli številki.

»Dobrodelni koncert Pomagajmo oškodovanim v požaru v Levjih dvo
rih je odlično uspel. Ob polni športni dvorani OŠ Trebnje (bilo nas je več 
kot 500) smo zbrali 6.000€ (večino predstavljajo prostovoljni prispevki,
I, 000€ so zbrali člani Lions klub Trebnje), poleg tega je Kolpasan podaril 
bon v vrednosti 1,000€ za nakup kopalniške opreme. To pomeni, daje sku
paj z že nakazanimi sredstvi posameznikov in podjetij na namenski račun 
RK (in obljubljenimi donacijami) za stanovalce Levjih dvorov zbranih skoraj
II. 000€! Hvala vsem, ki ste pomagali«, je po dobrodelnemu dogodku na 
svoj FB profil zapisal eden od organizatorjev Luka Bregar. (JK)
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Sudoku
Zelo lahek in težak ...

2 7 4 9

3 9 8 5 4

1 5 9 2

7 4 1
7 3

2 7 6
2 3 5 8

5 1 4 3 9

3 4 6 7

3 4

6 8 7

9 4 3 7

8 6 5
5 1 8 4

3 2 8
4 3 9 2

5 1 4

7 3

Nagradna križanka
Pravilno rešite križanko in jo pošljite na naš naslov. Podelili bomo tri nagrade.

SESTAVILA:
KS

ČLAN VLADA
VINE TREH 

MOŽ

REVMATIZEM
Ipog.)

ITALSKO 
LJUDSTVO 

(iz črk: OKIS)

ZDRAVILIŠČE 
V BELGIJI

KARMEN
IVANČIČ

PRIVRŽENEC 
ORLEANSKE 

DINASTIJE 
V FRANCIJI

STALNICA,
NESPREMEN-

UIVKAV
MATEMATIKI

ATLETSKA
SKAKALNA
DISCIPLINA

PLAČILNI 
ODLOK V 
TRGOVINI

VRBI PODOB
NO DREVO

LIDIJA
NOVAK

FR. POL, BOREC 
ZA MIR, JEAN

OTOK NA 
JUGU ČILA

TON C, ZNIŽAN 
ZA POLTON

DUHOVNIŠKA
OPRAVA

SESTAVILA:
KS

VREČAR, KI 
ŽIVI V 

AUSTRALIJI 
IN TASMANIJI

NEKD.JAP.
PRESTOLNICA

PRIST. MESTO 
VJEMENU

SL. PESNIK.
KAREL

DESTOVNIK

POLDRAG
KAMEN

AM.ORG. ZA 
STANDARDE

IME MOHA
MED. MATERE

18. ČRKA 
ARAB.ABEC.

HITER,
SILOVIT
VOJAŠKI
NAPAD

SUR. ZA IZDEL. 
BARVIL

LADO
OSREDKAR

LASTNOST,
ZNAČILNOST

ZEMEUSKEGA

Slastni poskoti, \r% m I
ročno narejeni iz aomače moke ^

v ekskluzivni embalaži! O
----- ---------------- -  —------------- .-T ——.. k4 .. ...

jaMi
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I ^1
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JClVi Primerno priložnostno
darilo ob zasebnin ali

poslovnih obiskih.

Odlično prednovoletno 
darilo namesto 

svinčnika ali koledarja!.

po dogovoru vam ob večjem 
naročilu pripravimo izdelek s 
posvetilom in znakom vašega 
podjetja!

DARILO
ZADISUPO DOMAČEM!

—irr»LJEZNIH 1

MLIN GttKNC

Mlin m pekarna Bistrica
tel: 041 652 509

e-mail: optimasentrupert0siol.net
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NAJVEČJI IZBOR AVTODELOV TER DODATNE OPREME v Sloveniji/

TRGOVINA Z AVTODELI
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SERVIS in VULKANIZERSTVO
NAJBOUSA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU

WW B.H.S.
MfS fflL AVTOSERVIS

48x
v Sloveniji
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